
Môj odkaz pre budúce generácie 
 
     V dnešnej dobe... dobe masovokomunikačných prostriedkov je prakticky nemožné uniknúť 
sústavnému bombardovaniu zlými správami. Je teda zrejmé, že pokoj sa ľudstvu vyhýba. 
Neistota je „choroba“ postihujúca celý svet.  
     Mnohým, čo prežili katastrofálne roky vojny, ešte nevymizli z pamäti tie bolestivé 
spomienky na ukrutnosti, ktoré zažili, ani spomienky na drahých príbuzných, ktorých stratili. 
Teda vojny, zločin, terorizmus, domáce násilie – to všetko spôsobuje, že strach nás sprevádza 
každým dňom. A život so strachom, úzkosťou a násilím je práve to, čo si nikto z nám nepraje. 
Preto je veľmi správne vyvinúť rozumné úsilie v snahe vyriešiť tieto závažné problémy, ktoré 
trápia celý svet. Je veľmi potrebné usilovať sa o pokoj a bezpečie. Preto by som chcela 
budúce generácie podnietiť k tomu, aby mali radi ľudí všetkých národov, etnických skupín, 
jazykov a farieb pleti. Aby všetkým ľuďom prejavovali lásku a toleranciu. Láska znamená 
vzdať sa boja a zbraní a učiť sa milovať ľudí každej rasy. Táto nesebecká láska spája ľudí do 
dokonalej jednoty. Ktorý človek však túto lásku prejavuje? Určite budú mnohí súhlasiť, že 
takých ľudí je žalostne málo. Mnoho ľudí je zovretých strachom a úzkosťou a medziľudské 
vzťahy sú stále horšie. Viac lásky prejavujú ľudia k peniazom než k svojim najbližším. Sú 
obeťami svojej chamtivosti, túžby po moci a vysokom postavení.  
     Preto je nutná radikálna zmena. Zmeňte svoj postoj k ľuďom a vyhýbajte sa sporom, 
násiliu a nenávisti. Ľudstvo musí skoncovať s vojnami, lebo vojny skoncujú s ľudstvom. Preto 
nahraďte nenávisť skutočnou láskou a naplňte si ňou tak svoje srdcia. Týmto rozhodným 
krokom si pripravíte cestu pre skutočný pokoj a bezpečie.     
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